
Referat af bestyrelsesmøde i Solbakkens Grundejerforening. 

 

Sted: Inside, tidspunkt: 3. okt. 2006, kl. 19.30 

 

Mødedeltagere: 

Flemming Aagaard, 17 

Henning Espersen, 52 

John Bech, 57 

Flemming Laustsen, 16 

Knud Hansen, 44 

Petrine Poulsen, 21 

Charlotte Sørensen, 82 

 

Fraværende: 

Johnny Nygaard, 12 

 

Til mødet var der følgende dagsorden: 

1. Har vi fået et referat fra sidste møde den 1. maj? 

2. Regnskab 2006 - budget 2007 - godkendelse og revision. 

3. Hjemmeside www.solbakken-hammel.dk - udseende og hvem vil være ansvarlig 

for den fremover? 

4. Kabel tv - info - er der reetableret tilfredsstillende i området? 

5. Generalforsamling - indkaldelse - emner - punkter - dato 3. onsdag i november => onsdag 

den 15. nov. 

6. Indkomne ting til de enkelte B-medlemmer, jeg har ikke p.t. modtaget noget. 

7. Div. 

 

Referat 

1. Ja. 

2. Godkendelse og underskrift på næste møde. 

3. Det foreslås at spørge Johnny, om han vil være web-master for hjemmesiden. Tidligere 

referater skal sendes til web-masteren. 

4. Er idriftsat. 

5. Der skal sørges indkaldelse – der er følgende forslag til pkt. på dagsordenen:  

a. Kommentarer til reetablering af fliser og græs nedlægning af kabel tv 

6. Ingenting 

7.  

a. Fra forrige mødes referat: På en af gangstierne mellem Solbakken og Minervavej er der 

ingen lys tændt om aftenen. Dette lys er kommunalt. Flemming Aagaard vil skrive et brev 

til kommunen om der kan arrangeres noget lys. 

b. Der skal ikke være kontingentforhøjelse. 

c. Rengøring af vejkanter blev diskuteret – og det blev besluttet at der skulle skrives et brev 

til kommunen vedr. dette. 

 

Næste bestyrelsesmøde er 15. nov. kl. 19.00 – hvorefter der er generalforsamling kl. 19.30 

 

Med venlig hilsen 

John Bech, 57 


